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Verslag 
 
Aanwezig:  
E. De Vogelaer, G. Struys, M. Seminck, G. Follens, , L. Peetroons, R. Ramakers, P. Van Waes, J. 
Jacobs, E. Chevrolet, J. Van Peteghem (verslag) 
Verontschuldigd: T. Willaert, M. De Vylder 
Afwezig: / 
 

1 DETAILS SUBSIDIËRING VOLGENS NIEUW DECREET 

Inmiddels kregen alle federaties een overzicht van de details rond de subsidiëring. 
Ludwig bespreekt de belangrijkste cijfers.  
 

2 VERVOLG STRATEGISCHE DAG: PROFESSIONALISERING ATLETIEKWERELD 

Patrick Van Waes geeft een uiteenzetting omtrent professionalisering in onze sector. 
Op de denkdag zijn enkele duidelijke trends naar voren gekomen (welzijn, natuur opzoeken, business 
verweven met vrije tijd en economie zoals bootcamps en strong viking-runs, diversiteit, technologie 
en innovatie (apps, i-watch, strava,…),…  Er is een groot potentieel voor het ontwikkelen van 
activiteiten. Hoe hierop best inspelen? 
 
Er werd vastgesteld dat we over veel know-how beschikken in onze clubs maar dat er weinig 
professionelen en dat er weinig/geen duidelijke formats bestaan. 
De huidige aanpak zou bijgesteld moeten worden zodat er een meerwaarde ontstaat in de werking 
van de club en waardoor partners dit beleven als een substantiële verbetering. 
Wat is nodig? Visie, strategisch plan, financiën, huidige structuren/activiteiten/’tradities’ durven in 
vraag stellen 
 
Patrick bespreekt voornamelijk het luik sportief-recreanten met impact op het financiële luik. Andere 
elementen moeten ook nog verder uitgewerkt worden. Hij hoopt dit te kunnen doen met een 
denktank die zich hiervoor met veel energie en drive wil inzetten. 
 
Iedereen gaat akkoord dat Patrick Van Waes zich engageert om verder de denktank samen te stellen 
uit verschillende ondersteunende clubs om een duidelijk format uit te werken. 
 

3 FEEDBACK SPORT VLAANDEREN SPORTCENTRA 

Er werd een antwoord geformuleerd aan Sport Vlaanderen n.a.l.v. hun investeringsplannen omtrent 
de sportcentra. 
 

4 THUISWERK POLICY 

Voorstel thuiswerk policy werd reeds besproken en goedgekeurd op het Dagelijks Bestuur. 
Er zijn nog enkele bemerkingen omtrent de gepresteerde uren bij thuiswerk. Ludwig herschrijft deze 
regel en stuurt rond ter goedkeuring. 
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5 FEEDBACK COMMISSIES 

5.1 COMMISSIE COMPETITIE 

Afgelopen donderdag was er vergadering: 
 Aanpassing aanvraagformulier wegwedstrijden 
 Aanpassing reglementen omtrent wegen van tuigen. (N.a.l.v. incidenten op het BK 

Cad/Sch) 
 Bespreking wedstrijdenprogrammering 
 Bespreking brief aanduider dat er te veel wedstrijden zijn en te veel juryleden 

afmelden. Eddy reageert dat een club meer helpers moet voorzien ipv. juryleden. 
Normen/principes (omtrent hoeveel juryleden of helpers er nodig zijn) per type 
wedstrijd en per discipline (JM, OM, KVV, BK,…) zouden anders moeten zijn. 
Eventueel te bekijken door de aanduiders op de volgende vergadering.  

 Deelname van niet-aangesloten atleten. Paula schreef een nota hieromtrent. Tendens 
dat atleten zich niet aansluiten als atleet want het is goedkoper om als niet-
aangeslotene deel te nemen aan wedstrijden. Clubs hebben het recht €10,00 te 
vragen maar in realiteit wordt dit bijna niet gedaan. Vroeger moest dit doorgestort 
worden aan de federatie maar tegenwoordig niet meer. 
Ludwig bekijkt hoeveel van dit soort atleten er zijn en hoe vaak zij deelnemen. 

 Bij ongeveer 70-80% van de Open Meetings doen Masters mee op de eigen nummers.  
 Vergadering met alle PC’s is gepland  

5.2 COMMISSIE JEUGD 

 Visitiekst omtrent Beleid werd opgesteld en zal volgende vergadering besproken 
worden. 

 
Georges Struys betreurt dat niemand aanwezig was op de finale van de Pup/Min in Sint-
Niklaas van de commissie jeugd. Alsook mascotte ‘Spike’ en niemand van het personeel. 
 

5.3 COMMISSIE RECREATIE 

 T. Willaert is afwezig. 

6 ERKENNING NIEUWE CLUB: RAT 

Procedure nieuwe club is lopende. Er werd voorlopig 1 bezwaar ingediend. 
De Raad van Bestuur is van mening dat dit bezwaar niet ontvankelijk is en dus ongegrond. 
De Raad van Bestuur geeft haar goedkeuring voor oprichting van zodra de termijn afgelopen is. 

7 ONTSLAG CLUB: WL 

Waasmunster Loopt heeft haar ontslag ingediend bij. De federatie leverde geen toegevoegde waarde. 
Paula heeft wel nog een exitgesprek met deze club als ‘evaluatie’. 
 
Hopelijk kunnen we hieruit als federatie nog iets leren? 

8 BENOEMING VAT-LEDEN 

Sofie Geerts heeft een overzicht van de kandidaten opgemaakt. 
 
Gezien er nog enkele openstaande vacatures zijn, wordt er nog een 2de oproep gedaan. Er wordt hen 
ook aanbevolen nog geen voorzitter aan te duiden en te wachten tot na de 2de ronde. 

9 UPDATE INHOUD JAARKALENDER 

In het kader rond ‘Goed Bestuur’ moet er nog voldaan worden aan enkele aandachtspunten. 
Ludwig doet nog een voorstel van de punten waarop we dit jaar nog kunnen scoren. 
 

10 KOMENDE VERGADERDATA 

 Ma 22 oktober 
 Ma 26 november 
 17 december (omtrent Goed Bestuur) 
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11 VARIA 

 Medailles voor Masters op de verschillende BK’s:  
o BK Meerkampen Masters Indoor: 2 podia mannen (-50 en +50) en 2 podia vrouwen (-50 

en +50) 
o Ludwig checkt bij Christel of het klopt dat voor de afgelopen BK 100km/24u/10km op 

de weg/trail voor alle leeftijdsgroepen medailles moeten uitgedeeld worden? 
o Moet uitgeklaard worden op de eerstvolgende KBAB-vergadering!! 

 Patrick Van Waes vraagt om de berekening te maken omtrent de selectie EK Veldlopen. Hij is 
voorstander om ploegen te sturen en dus de selectiecriteria te herbekijken. Het zorgt voor 
meer beleving op clubniveau omdat zij meer atleten zullen kunnen ondersteunen en volgen. 
 

 
 
BELANGENCONFLICT REGISTER 
Wanneer / Waar Wie Waarom Actie 
RvB 16 april Patrick Van Waes Veld ROBA was niet 

beschikbaar voor BVV. 
Kandidaten worden 
opgevraagd en AVLO 
kreeg organisatie. Vlak 
na toewijzing kon 
ROBA organisatie 
verplaatsen naar de 
terreinen van DCLA. 
+Te beslissen : BVV 
naar AVLO of toch 
ROBA. Patrick is 
voorzitter AVLO en dus 
direct betrokken partij 

Patrick verlaat de zaal. 
Rvb geeft voorkeur aan 
ROBA  

Selectiecommissie 
KBAB 

Jos Jacobs Beslissing over 
deelname EYOT. Een 
van de belangrijkste 
kandidaten is lid van 
EA 

Jos verlaat de 
vergadering tijdens 
item 

    
    
 

 


